
 

 

 

Schriftelijk vragen (Artikel 37) met betrekking tot kunstgradvelden in Gulpen-

Wittem 

Gulpen, 13 juni 2017 

Geacht College 

De kunstgrasvelden staan al langere tijd ter discussie. Zijn de rubber korrels nu 
kankerverwekkend of niet? Onderzoeksrapporten van het RIVM en ECHA geven geen 
definitief antwoord op deze vraag. In Gulpen wordt er al een paar jaar op kunstgras 
gespeeld en in Mechelen gaat er na intensief overleg tussen bestuur en leden  binnenkort 
een veld aangelegd worden. Naar aanleiding van de berichtgeving in de Limburger van 
vandaag hebben wij een aantal vragen. 
 
 

1) Het huidige veld in Gulpen valt dat binnen de nieuwe strengere eisen die de EU heeft 
gesteld? En zo ja, betekent dat dan dat er nog extra voorzieningen getroffen moeten 
gaan worden en op welke termijn zijn die dan te verwachten 

2) Het nog te realiseren veld in Mechelen, moet dat aan de nieuwe eisen voldoen? 
3) Als een of beide velden niet onder de nieuwe strengere eisen vallen wat betekent dat 

dan in de praktijk? Gaan er dan toch anderszins aanpassingen plaatsvinden en wat 
houden eventuele aanpassingen dan in. En ook hier de vraag op welke termijn die 
dan te verwachten zijn. En zo nee, kunt u dan gemotiveerd aangeven hoe de 
gezondheid dan toch gegarandeerd is? 

4) Gaat u op korte termijn de bestaande alternatieven, naar mens- en milieu 
vriendelijkere oplossingen, nogmaals bekijken? 

 
Wij pleiten voor uiterste voorzichtigheid wanneer het om de gezondheid van mensen gaat. 
Beter voorzorgsmaatregelen treffen dan achteraf spijt hebben over 5, 10 of 20 jaar.   
 
 
Met vriendelijke groet, 

Fractie GroenLinks 

Marion van der Kleij 
Jack Cremers 
Sacha Vos 
 


